
'Grondverkoop door gemeente. I.h.b. de 

Gravin Adahof. 
 

Vanavond spreek ik in over de mogelijke verkoop van een stuk grond door de gemeente aan Liander, 

in het bijzonder aan de Gravin Adahof te Vogelenzang. 

 

Over dit onderwerp heb ik op 27 februari ingesproken in de Commissie Grondgebied en heb toen 

een voorstel gelanceerd om  het plaatsen van huisjes door Liander in rustiger vaarwater te brengen. 

Ik stelde als volgt voor:  

'De gemeente maakt een structuurvisie met als horizon 2040, waarin ze aangeeft hoeveel bedrijven, 

en wat voor soort bedrijven, grond van de gemeente nodig hebben om hun werk te doen. Na 

overleg met die bedrijven wordt aangegeven waar, globaal gesproken, grond verkocht dient te 

worden of waar gegraven moet worden. En waar die huizen, huisjes e.d  gebouwd worden.' 

Einde citaat. En vervolgens, zo zei ik op 27 februari, kan zo'n plan in de 5 dorpshuizen besproken 

worden. Zo handelend zou de gemeente in relatie met de burgers de Omgevingswet op juiste wijze 

hanteren. 

 

Daarna is er veel gebeurd: In de raad van 14 maart is mijn inspreeknotitie van 27-2 opgenomen in de 

L.I.S. onder A 20e en A 22.  

Ook is er in de raad van 14 maart een motie ingediend door Harold Koster en aangevuld door 

Marielys Roos met vermelding van de Omgevingswet.  

Deze motie is raadsbreed aangenomen.  

 

Afgelopen dinsdag 2 april is er in de Cie. Grondgebied onder agendapunt 5 gesproken over een brief 

betreffende het geplande trafo huisje op de Gravin Adahof. De wethouder, de heer Heijink heeft 

toen toegezegd om juist dat te doen wat ik op 27 februari voorstelde! En ik, ik ben daar heel gelukkig 

mee! En alle burgers van de gemeente Bloemendaal ook!  

 

Maar......dan blijft het feit dat er nog een oplossing moet worden gevonden voor de twee nu in 

discussie zijnde huisjes namelijk van Kinheimpark en Gravin Adahof in Vogelenzang. 

 

Want daar gaat het nu om: welk stuk grond, welke 27 m2, gaat verkocht worden?  

 

Liander heeft voor de Gravin Adahof GEEN technische bewaren tegen het een paar meter 

verplaatsten van het huisje.  

En wethouder Heijink is bereid om nog eens te bekijken waar precies welk stuk grond door de 

gemeente nou verkocht moet worden.  

 

Ik hoop van ganser harte dat deze langdurige discussie snel tot een voor alle betrokkenen, in het 

bijzonder DE BURGERS, spoedig en bevredigend einde zal komen. ' 

 

Einde inspreeknotitie. 

 

 


